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Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Kíván-e szigorítani az FVM a közraktározás szabályain? ”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

A közraktári törvény gyakorlati alkalmazása során egy olyan joghézagot használnak k i
egyesek, hogy mások terményét sajátjukként leközraktározzák, arra hitelt vesznek fel és
annak ellenértékét nem a szerződő félnek adják. E tény alapján felmerül, hogy a közraktározá s
szabályain célszerű lenne érdemben szigorítani .

Kérdezem tehát Miniszter urat :
- Kíván-e szigorítani az FVM a közraktározás szabályain?

Budapest, 2009 . június 22 .
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